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Dirk overtreedt geen regels door nog steeds varkensvlees te verkopen zonder keurmerk van de
Dierenbescherming. Dat zegt een woordvoerder van de supermarktketen tegenover het Algemeen Dagblad. 

Varkens in Nood kondigde deze week aan een rechtszaak aan te spannen tegen Dirk en Jumbo, omdat met
beide supermarkten zou zijn afgesproken dat uiterlijk vanaf 2016 al het varkensvlees minimaal één Beter
Leven-ster moest hebben. Dirk zegt dat het vlees duurzamer moest worden, maar dat over een keurmerk niets
is afgesproken.

Jumbo ziet de rechtszaak met vertrouwen tegemoet, aldus een woordvoerder. Hij zegt dat het Veghelse bedrijf
al veel aan de diervriendelijkheid van het varkensvlees heeft gedaan. Afspraken die in 2013 zijn gemaakt,
gelden volgens de supermarktketen niet meer.
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